
ZÁPISNICA 

z VIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Strelníkoch zo dňa 14.12.2021 

 

Prítomní:  starosta obce – Ján Majer  

poslanci OZ – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, 

Ing. Ondrej Madoš, Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 

hlavná kontrolórka obce – Ing. Mgr. Zuzana Zánová 

Neprítomní:  - 
PROGRAM (pôvodný) 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie 

a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce 

Strelníky k návrhu rozpočtu 

4. Návrh rozpočtu na rok 2022 

5. Návrh rozpočtu na roky 2023 a 2024 

6. Schválenie úpravy rozpočtu obce Strelníky na 

rok 2021 rozpočtovým opatrením č. 3/2021 

7. Schválenie úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ Strelníky 

na rok 2021 rozpočtovým opatrením č. 1/2021 

8. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Strelníky pre TJ Družstevník Strelníky na rok 2022 

9. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Strelníky pre ZO SZPB Strelníky na rok 2022 

10. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Strelníky pre OZ ŠAJBANIA na rok 2022 

11. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Strelníky pre DHZ Strelníky na rok 2022 

12. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Strelníky pre ZŠ s MŠ Strelníky na rok 2022 

13. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky na I. polrok 2022 

14. Vyhodnotenie - Zverejnenie zámeru – prenajatie 

majetku obce formou inštitútu verejnej obchodnej 

súťaže 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

PROGRAM (po zmene) 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie 

a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3.Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Strelníky pre TJ Družstevník Strelníky na rok 2022 

4. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Strelníky pre ZO SZPB Strelníky na rok 2022 

5. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Strelníky pre OZ ŠAJBANIA na rok 2022 

6. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Strelníky pre DHZ Strelníky na rok 2022 

7. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

Strelníky pre ZŠ s MŠ Strelníky na rok 2022 

8. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce 

Strelníky k návrhu rozpočtu 

9. Návrh rozpočtu na rok 2022 

10. Návrh rozpočtu na roky 2023 a 2024 

11. Schválenie úpravy rozpočtu obce Strelníky na 

rok 2021 rozpočtovým opatrením č. 3/2021 

12. Schválenie úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ Strelníky 

na rok 2021 rozpočtovým opatrením č. 1/2021 

13. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky na I. polrok 2022 

14. Vyhodnotenie - Zverejnenie zámeru – prenajatie 

majetku obce formou inštitútu verejnej obchodnej 

súťaže 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

Bod č. 1 Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril starosta obce Ján Majer. Keďže boli 

prítomní všetci poslanci OZ, vyhlásil zasadnutie za uznášaniaschopné a predniesol návrh 

programu zasadnutia OZ. Za zapisovateľku určil Mgr. Janku Hraškovú,  za členov návrhovej 

komisie určil Luciu Ďurčíkovú a Ing. Ivana Majera, za overovateľov zápisnice určil Vladimíra 

Majera a Mgr.  Juraja Čiefa.  

Lucia Ďurčíková upozornila na potrebnú zmenu programu tak, aby sa najskôr hlasovalo 

o žiadostiach o dotácie, ktoré si podali jednotlivé organizácie, a až následne o stanovisku 

hlavnej kontrolórky a celkovo o rozpočte obce. Pôvodné body 8. – 12. sa tak presunuli za bod 



č. 2. a jednotlivé body sa ďalej prečíslovali. V hlasovaní poslanci OZ jednohlasne schválili 

členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľku aj zmenený program OZ.  
 

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  7 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 

Zdržali sa:  0 

Proti: 0 

 

Bod č. 2 Kontrola plnenia uznesení zo VII. zasadania OZ zo dňa 20.10.2021 

Všetky úlohy uložené uzneseniami zo VII. zasadnutia OZ zo dňa 20.10.2021 boli splnené. 

Poslanci OZ vzali na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení. 

 

Bod č. 3 Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Strelníky pre TJ Družstevník 

Strelníky na rok 2022 

TJ Družstevník Strelníky podala žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Strelníky na rok 2022 vo 

výške 4 000,00 EUR. Poslanci OZ žiadosť o poskytnutie dotácie schválili pomerom hlasov 

6:0:1.  

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  6 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer 

Proti:  0 

Zdržali sa:   1 – Lýdia Majerová 

 

Bod č. 4 Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Strelníky pre ZO SZPB Strelníky 

na rok 2022 

ZO SZPB Strelníky si podala žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Strelníky na rok 2022 vo výške 

350,00 EUR. Poslanci OZ žiadosť jednohlasne schválili. 

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  7 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 

Zdržali sa:  0 

Proti: 0 

 

Bod č. 5 Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Strelníky pre OZ ŠAJBANIA na 

rok 2022 

OZ ŠAJBANIA doručilo žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Strelníky na rok 2022 

vo výške 500,00 EUR. Poslanci OZ žiadosť jednohlasne schválili. 

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  7 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 



Zdržali sa:  0 

Proti: 0 

 

Bod č. 6 Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Strelníky pre DHZ Strelníky na rok 

2022 

DHZ Strelníky doručili žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Strelníky na rok 2022 

v hodnote 2 000,00 EUR. Poslanci OZ žiadosť jednohlasne schválili. 

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  7 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 

Zdržali sa:  0 

Proti: 0 

 

Bod č. 7 Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Strelníky pre ZŠ s MŠ Strelníky na 

rok 2022 

ZŠ s MŠ Strelníky podala žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce vo výške 300,00 EUR, prostriedky sa 

použijú na podporu záujmu žiakov o športovanie. Poslanci OZ žiadosť jednohlasne schválili. 

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  7 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 

Zdržali sa:   0 

Proti:  0 

 

Bod č. 8 Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky (HK) obce Strelníky k návrhu 

rozpočtu 

HK obce Ing. Mgr. Zuzana Zánová predložila odborné stanovisko k návrhu rozpočtu obce 

Strelníky na rok 2022 a výhľadového rozpočtu na roky 2023 a 2024. Vzhľadom k tomu, že 

vypracovanie rozpočtu bolo vykonané v súlade s príslušnými všeobecne záväznými právnymi 

predpismi a pri dodržaní všetkých stanovených podmienok ohľadom zverejňovania odporúča 

HK obce poslancom OZ, aby návrh rozpočtu schválili. Poslanci OZ vzali stanovisko na 

vedomie. 

Bod č. 9 Návrh rozpočtu na rok 2022 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie návrh rozpočtu na rok 2022, ktorý 

vypracovala účtovníčka obce Anežka Majerová. Upozornila aj na zmeny položiek. Otázky 

poslancov k rozpočtu sa riešili počas pracovného stretnutia a vzhľadom ku stanovisku HK, 

ktorá tiež odporúčala rozpočet schváliť, poslanci OZ návrh rozpočtu na rok 2022 jednohlasne 

schválili. 

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  7 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 



Zdržali sa:   0 

Proti:  0 

Bod. č. 10  Návrh rozpočtu na roky 2023 a 2024 

Starosta obce predložil poslancom OZ návrh rozpočtu obce Strelníky na roky 2023 a 2024, 

ako ho pripravila účtovníčka obce Anežka Majerová. Poslanci OZ vzali na vedomie 

predložený návrh rozpočtu na roky 2023 a 2024.  

Bod č. 11 Schválenie úpravy rozpočtu obce Strelníky na rok 2021 rozpočtovým 

opatrením č. 3/2021 

Starosta obce predložil poslancom návrh úpravy rozpočtu obce za rok 2021, a to rozpočtovým 

opatrením č. 3/2021 – Viazanie príjmov a viazanie výdavkov v súlade s § 14 ods. 2 písm.  b) 

a c) zákona č. 583/2004 Z.z. Rozpočtové opatrenie vypracovala účtovníčka obce Anežka 

Majerová. Predložený návrh poslanci OZ jednohlasne schválili. 

 

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  7 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 

Zdržali sa:   0 

Proti:  0 

 

Bod č. 12 Schválenie úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ Strelníky na rok 2021 rozpočtovým 

opatrením č. 1/2021 

Starosta obce predložil návrh úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ Strelníky na rok 2021 rozpočtovým 

opatrením č. 1/2021 – Viazanie príjmov a viazanie výdavkov v súlade s §14 ods. 2 písm. b) 

a c) zákona č. 583/2004 Z. z. Poslanci OZ predložený návrh jednohlasne schválili. 

 

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  7 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 

Zdržali sa:   0 

Proti:  0 

 

Bod č.13 Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2022  

HK obce predložila poslancom návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 v zmysle § 18f 

ods. (1) písmeno b) zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov. Poslanci OZ návrh plánu kontrolnej činnosti HK na I. polrok 2022 jednohlasne 

schválili. 

 

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  7 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 



Zdržali sa:   0 

Proti:  0 

Bod č. 14 Vyhodnotenie - Zverejnenie zámeru – prenajatie majetku obce formou 

inštitútu verejnej obchodnej súťaže 

Na zverejnený zámer prenajať majetok obce formou inštitútu verejnej obchodnej súťaže 

reagoval jeden uchádzač: Rudolf Štubniak, ktorý v stanovenom termíne predložil náležitosti. 

Poslanci OZ jednohlasne schválili vyhodnotenie zámeru a prenajatie majetku obce 

uchádzačovi. 

Prítomní poslanci:  7 

Neprítomní poslanci:  0 

Hlasovali za:  7 – Mgr. Juraj Čief, Lucia Ďurčíková, Mgr. Janka Hrašková, Ing. Ondrej Madoš,  

  Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Lýdia Majerová 

Zdržali sa:   0 

Proti:  0 

 

Bod č. 15 Rôzne 

Starosta obce informoval o: 

 určení termínu rekonštrukcie ZSS Strom na mesiace apríl až jún 2022. Termín je 

stanovený v zmluve s IROP. 

 potrebnom zvážení vyhlásenia zvonice a budovy starej školy za miestne 

pamätihodnosti.  

 podpore separovania tým, že sa na verejné priestranstvo pred predajňu SAMA 

umiestni nádoba na odpad so 4 priehradkami na uloženie separovaných zložiek. 

Nateraz sa hľadá model vhodný do vonkajšieho prostredia navyše s prekrytím. 

 riešeniach zberu papieru a kartónov. Aktuálne zber papiera realizuje externá 

spoločnosť, ktorej občania odovzdajú papier výmenou za papierenský tovar. Ďalej je 

potrebné zabezpečiť zber kartónov. Bude sa realizovať po dohode s OÚ Ľubietová 

a občania budú včas informovaní o spôsobe odovzdania. 

Ďalej informoval o dianí v obci od posledného zasadnutia: 

- o distribúcii darčekov pre dôchodcov v rámci úcty k starším, keďže nebolo možné 

organizovať tradičné podujatie, 

- o roznesení letákov o novom systéme označovania zberných nádob na komunálny 

odpad, 

- o 90. výročí otvorenia budovy školy T. G. Masaryka v Ľubietovej. Pri tejto príležitosti 

obec venovala darčekový poukaz v hodnote 200 EUR na nákup športového náradia. 

- v októbri a novembri sa realizovalo rozšírenie cesty pri ZŠ (výkop ryhy a zásyp 

štrkodrťou so zhutnením), v jarných mesiacoch sa plánuje dosypanie asfaltovou drťou, 

prípadne dokončenie povrchu tryskovou metódou.  

- 5.12.2021 Mikuláš rozdal deťom balíčky so sladkosťami, zároveň bol rozsvietený 

vianočný stromček na námestí, 

- o očakávaných výzvach na opravu miestnych komunikácií v obci a následne príprave 

rozpočtu a projektovej dokumentácie, 

- o IBV Hlinačky – OÚ už informoval majiteľov pozemkov o svojom zámere použiť 

tieto parcely na bytovú výstavbu. Starosta predloží žiadosť na Okresný úrad BB, 

Odbor opravných prostriedkov o udelenie súhlasu na využívanie poľnohospodárskej 



pôdy na nepoľnohospodárske účely. Ďalší postup bude závisieť od rozhodnutia 

Odboru opravných prostriedkov. 

- o zvážení zriadenia Z-BOX od spoločnosti Packeta, kam by kuriér mohol uložiť tovar 

pre ľudí, ktorí si ho nemôžu prevziať a zvolia si uloženie do Z-BOXU, pred 

rozhodnutím o umiestnení je potrebné overiť informácie a nájsť vhodný priestor v 

obci. 

- o kompostárni – aktuálne trvá výzva do decembra 2021 aj na výmenu domácich 

kompostérov, zvyčajne sa výzvy predlžujú, u nás treba navrhnúť priestor na 

vybudovanie obecnej kompostárne – za Híblikom je vyhovujúci. Ing. Ivan Majer 

navrhol zvážiť oblasť Vôdky, kde ale nie je ideálny prístup. 

- privítanie nového roka ani ples sa organizovať nebudú 

- o očkovaní proti COVID-19 už po tretíkrát priamo v obci v termíne 21.12.2021 

- o štatistike obyvateľstva v našej obci: počet narodených detí – 13 (7 chlapcov, 6 

dievčat), počet zosnulých – 13 (11 mužov, 2 ženy) a počet obyvateľov 773 (z toho 

401 žien a 372 mužov). Všetky údaje sú k 14.12.202.  

Poslanci OZ vzali na vedomie poskytnuté informácie. 

Bod č. 16 Diskusia 

V diskusii zazneli nasledovné diskusné príspevky: 

 Lucia Ďurčíková sa zaujímala o záujem ľudí o vyzdvihnutie identifikačných pások na 

označovanie odpadu. 

 Ing. I. Majer sa pýtal, či bude možné podporiť OZ ŠAJBANIA dvoma percentami 

dane  

 Ing. O. Madoš sa pýtal na možnosť očkovania proti COVID-19 v domácnosti 

v prípade menej mobilných záujemcov. Starosta potvrdil, že overí u koordinátora 

a tiež je možnosť zabezpečiť dovoz záujemcov. 

 Ing. O. Madoš sa pýtal na spôsoby šírenia informácií z OÚ okrem miestneho rozhlasu, 

ktorý občania nemusia počuť. Doterajšia služba emailového informovania už nebude 

možná, lebo prevádzkovateľ službu viac nepodporuje, preto sa občanom odporúča 

stiahnutie aplikácie V obraze, cez ktorú budú chodiť notifikácie, keď na stránke obce 

pribudnú informácie v častiach: aktuality, záznamy z úradnej tabule, pozvánky na 

akcie a fotogalérie. 

Poslanci OZ vzali na vedomie prednesené diskusné príspevky. 

Bod č. 17 Záver 

Na záver starosta obce Ján Majer poďakoval poslancom za účasť na zasadnutí, poprial im na 

sklonku roka 2021 príjemné prežitie vianočných sviatkov, v novom roku veľa zdravia 

a zasadnutie ukončil. 

 

Zapísala: Mgr. Janka Hrašková 

 

       Ján MAJER 

       starosta obce 

 

Overovatelia: Vladimír Majer   ................................ 

   

  Mgr. Juraj Čief   ................................ 



 

Vyvesené na úradnej tabuli: 20.12.2021 

Zvesené z úradnej tabule:................2021 

 


